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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Egészségügyi kiskönyv hiányában nem tudnak új 
dolgozókat felvenni egy esztergomi cégnél?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy  választott  képviselőnek  fontos  feladata,  hogy  a  körzetében  élőket,  gazdasági  szereplőket
segítse. (Ígérem lesz még újdonság ezen kívül is az irományban.) Ennek fényében nemrég levelet
írtam az esztergomi térség legnagyobb munkaadóinak, akik közül többen is szóvá tették, hogy „
Valójában még vennénk is fel embereket, de a kórház-káosz miatt nem tudunk nekik egészségügyi
kiskönyvet csináltatni… „

Önök azt  ígérték,  hogy minden  megszűnt  munkahely helyére  újat  fognak  létrehozni.  Megy ez
egyébként  Önök  nélkül  is,  hiszen  a  gazdasági  szereplők  ugyanúgy megoldották  ezt  2010  után
önerőből, de azért ideje lenne felismerni a rendszer ezen jellegű hiányosságait és minél hamarabb
cselekedni! Minél tovább várnak a korrigálással és a megfelelő figyelem megadásával, annál több
család  kerül  nehéz  anyagi  helyzetbe.  Lehet,  hogy a  politikai  hangulatkeltés,  ellenségkeresés  és
gyülöletpropanda helyett a komolyabb feladatokra kellene figyelni.

Biztos vagyok benne, hogy országos szintén több ilyen vállalkozás is van, amelyik teljesítménye
nem esett vissza, sőt, akár még növekedett is. Nem kellene őket akadályozni pont most.

Kérdezem  mindezek  alapján  Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  mit  kívánnak  tenni  annak
érdekében, hogy a dolgozói állományt bővíteni szándékozó vállalkozásoknak ne kelljen azzal
szembenézniük,  hogy azért  nem tudnak embereket  foglalkoztatni,  mert  nincs  aki  kiállítsa
számukra az egészségügyi kiskönyveket?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel,



Nunkovics Tibor
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